



06/2016

CONSEIL INTERNATIONAL DES GRANDS RESEAUX ELECTRIQUES
INTERNATIONAL COUNCIL ON LARGE ELECTRIC SYSTEMS

Invitation to the two Ordinary General Assemblies (June 2016)
Convocation aux deux Assemblées Générales Ordinaires (Juin 2016)

Addressees:

CIGRE Individual and Collective Members

Dear Member,

On behalf of the Administrative Council, I have the pleasure of inviting you, in your capacity as a Member of CIGRE, to take part in an electronic vote for the two Ordinary General Assemblies organised by the CIGRE Association in June 2016.

The Resolutions of the two Ordinary General Assemblies are grouped together in a single electronic voting form.

For eligible Members, who received a personal invitation by email with an access code, the electronic ballot and all the reports are available on:

<http://www.dupli-print.fr/CIGRE/june2016.cfm>

The votes will be closed by the Central Office of CIGRE (Paris, France) on Thursday June 30th 2016 at 5:00 p.m. (GMT+1)

Yours sincerely,

Destinataires :

Membres Individuels et Collectifs du CIGRE

Cher(e) Membre,

Au nom du Conseil d'Administration, je vous prie, en votre qualité de Membre du CIGRE, de bien vouloir participer par vote électronique aux deux Assemblées Générales Ordinaires organisées par l'Association CIGRE en Juin 2016.

Les Résolutions des deux Assemblées Générales Ordinaires sont regroupées sur un formulaire de vote électronique.

Pour les Membres éligibles, ayant reçu une convocation personnelle par email avec code d'accès, le bulletin de vote électronique et tous les rapports sont disponibles sur :

<http://www.dupli-print.fr/CIGRE/june2016.cfm>

Les votes seront clos par le Bureau Central du CIGRE (Paris, France) le Jeudi 30 Juin 2016 à 17h00 précises (GMT+1).

Avec l'expression de mes sentiments distingués.

Philippe ADAM

Secretary General / *Secrétaire Général*

1ST ORDINARY GENERAL ASSEMBLY
AGENDA

1. Approval of the 2014 accounts.
2. Allocation of the 2013-2014 results.

2ND ORDINARY GENERAL ASSEMBLY
AGENDA

1. Approval of the 2015 accounts.
2. Allocation of the 2015 results.

1^o ASSEMBLEE GENERALE ORDINAIRE
ORDRE DU JOUR

1. *Approbation des Comptes 2014.*
2. *Affectation des résultats 2013-2014.*

2^o ASSEMBLEE GENERALE ORDINAIRE
ORDRE DU JOUR

1. *Approbation des Comptes 2015.*
2. *Affectation des résultats 2015.*